
 
 
 

Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12 dne 14. 10. 2013 
 

1. Školská rada se sešla v plném počtu 6 členů. Jednání zahájil pan předseda 
PhDr. O.Neumajer, PhD., přivítal Mgr. Z. Rybářovou, zástupkyni starosty. 

2. Rada schválila program jednání. 
3. Mgr. Z. Rybářová informovala o činnosti zřizovatele vzhledem ke škole. 
4. Školská rada projednala výroční zprávu za školní rok 2012/ 2013. Přítomní členové 

vznesli několik dotazů,  které pan ředitel PaedDr. V. Cícha uspokojivě zodpověděl.. 
5. Poté RŠ schválila jednohlasně výroční zprávu 2012/ 2013. 
6. Pak pan ředitel informoval o přípravě návrhu rozpočtu a plánu KZO. 
7. V dalším bodě se projednávalo zahájení školního roku 2013/ 2013. Byla otevřena 

7.třída Montessori. Školní družina je v nových prostorách, které se uvolnily po 
nájemci (ukončil spolupráci koncem školního roku). V průběhu září proběhly dvě 
kontroly. Škola získala grant na projekt EV, jehož cílem je vytvořit platformu, kdy 
učitelé budou stále více pracovat jako tým. 

8. V závěru se ŠR dohodla na termínu příští schůzky. 
 
 

zapsala PaedDr. Miroslava Veselíková 


